博士论坛申请表
时间：2024年5月28日 8:00-9:50
地点：思东302
参加人员：武少学、马颖、张文佳、Tesfaye Agafari Bafa、吴峥、马艺林、张凯旋、Belachew Kassahun
	姓  名
	学  号
	题   目
	导  师

	武少学
	21113079
	同事信息分享对新员工社会化结果的影响机理探究 
	邬文兵

	马颖
	22110213
	时间压力对工作退缩行为的影响机制研究
	邬文兵

	张文佳
	23111211
	领导感激表达能提高员工的追随行为吗？情绪表达真诚性的作用
	邬文兵

	Belachew Kassahun
	22119904
	How and When Diversity Management Promotes Proactive Customer Service Performance: The Roles of Psychological Safety, Psychological Empowerment, and Proactive Personality
	邬文兵

	Tesfaye Agafari Bafa
	22119902
	Does knowledge sharing enhance the job performance of employees? The mediating role of engagement
	张明玉

	吴峥
	21113076
	低保政策与家庭交通支出的因果关系研究
	张明玉

	马艺林
	23111212
	Coopetition in business Ecosystems: The key role of absorptive capacity and supply chain agility
	王树祥

	张凯旋
	22110217
	数字技术赋能企业双元创新：理论机制与实证检验
	王树祥


 博士论坛申请表
时间：2024年5月28日 10:10-12:00
地点：思东302
参加人员：武少学、马颖、张文佳、吴峥、马艺林、张凯旋
	姓  名
	学  号
	题   目
	导  师

	武少学
	21113079
	Threat from peers: The effect of leaders’ voice endorsement on

coworkers’ self-improvement motivation  
	邬文兵 

	马颖
	22110213
	Turning their pain to gain: charismatic leader influence on follower stress appraisal and job performance 
	邬文兵

	张文佳
	23111211
	The Rise of Robots Increases Job Insecurity and Maladaptive Workplace Behaviors: Multimethod Evidence
	邬文兵

	吴峥
	21113076
	基于机器学习的现代流通体系建设的因果关系研究
	张明玉

	马艺林
	23111212
	Coopetition, organizational agility, and innovation performance in digital new ventures
	王树祥

	张凯旋
	22110217
	“数据驱动”与“能力诅咒”：绿色创新战略升级导向下企业数字化转型的战略悖论
	王树祥


发至yuanting@bjtu.edu.cn,学院网站公示即申请生效。
